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Schriftelijke vragen, cf. artikel 36 van het Reglement van orde voor de 

vergaderingen van de raad, inzake het procedureel ophouden van de 

verplaatsing/nieuwbouw van het vogelasiel en het sluiten van het vogelasiel 

door asbestvervuiling. 

Geacht college, 

Op woensdag 10 augustus jl. vermeldde de Helderse editie van het Noord-Hollands 

Dagblad dat de reeds lang durende procedure voor de verplaatsing/nieuwbouw van 

het vogelasiel, dat wederom aanvullende gegevens in de vorm van een gebiedsvisie 

aan de provincie aangeleverd dienen te worden.  

Vorige week werd het huidige vogelasiel gesloten omdat er een tak op de asbest 

dakbeplating was gevallen, zo was te lezen op NH-nieuws 28 juli 2022, 07.04 

uur · Door Kelly Blok. 

Dit leidt tot de volgende vragen: 

1. Kunt u aangeven waarom de vergunningsaanvraag al ruim 4 jaar duurt? 

2. Wordt de gevraagde gebiedsvisie door de gemeente opgesteld of is het een 

taak voor de initiatiefnemers? 

3. Indien het een taak voor de initiatiefnemers is, is de gemeente dan bereid de 

initiatiefnemers hierbij te ondersteunen? 

4. Onze fractie pleit er voor, in verband met het nu zo lang lopen van de 

vergunningsprocedure voor de nieuwbouw, dat de gemeente de 

initiatiefnemers hierbij ondersteunt. Bent u daartoe bereid? 

5. Bent u het met ons eens dat achterstallig snoei-onderhoud heeft geleid tot het 

vallen van de tak op de dakplaten? 

6. Bent u het met ons eens dat ook populieren regelmatig een snoeibeurt dienen 

te krijgen, om zo lang mogelijk hun natuur- en milieutaken als verkoeling, 

zuurstofproductie enz. te kunnen blijven uitvoeren? 

7. Door de takbreuk is voortzetten van de verzorging van “patiënten” gestopt tot 

de asbest is verwijderd en opgeruimd. Gaat u het vogelasiel hierin 

ondersteunen? 

8. Bent u bereid het vogelasiel een tijdelijke locatie ter beschikking te stellen? 

9. Hoe gaat u het bestuur en medewerkers van het vogelasiel en de Helderse 

Vallei ondersteunen bij het daadwerkelijk realiseren van de nieuwbouw en 

wanneer staat het er? 
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